
Zápis č.5 
 
Datum:  29.6.2009 
Čas:   17:00 
Místo:  Restaurace u Kališů 
 
 
 
Zápis o veřejné ustavující členské schůzi konané za přítomnosti xx členů a zájemců 
o sdružení z řad rodičů, starosty obce pana Františka Badina, místostarosty obce Ing. 
Miroslava Světlíka a kronikářky obce paní Jany Černé.  
 
Schůzi zahájil Jan Černý  s následujícím pořadem: 

1. Představení sdružení 
2. Volné návrhy 

 
Úvodem přivítal všechny přítomné a poté přistoupil k programu schůze. 
 
Informoval přítomné o vzniku Občanského sdružení BRÁNIČÁNEK, důvodech jeho 
založení, náplni práce a připravovaných projektech . 
 
V dalším bodě Volné návrhy: 
 
Starosta obce pan František Badin poděkoval za pozvání na schůzi a sdělil, že pročetl 
Stanovy sdružení v nichž shledal jisté nesrovnalosti a předal svoje postřehy řídícímu 
schůze Janu Černému.  
Dále požádal o vysvětlení té části stanov, která popisuje  záměr sdružení pečovat 
o veřejnou zeleň v obci. Jan Černý podal vysvětlení, že v místech k tomu vhodných by 
bylo pěkné, kdyby byly vysázeny okrasné květiny. Hana Plačková doplnila, že tento 
záměr se netýká jen zeleně, ale ku příkladu zřízení laviček pro odpočinek kolem cesty ke 
hřbitovu, by mohlo též pomoci ku zkrášlení obce a mohly by dobře posloužit zejména 
starším obyvatelům naší obce. 
 
Lenka Badinová, členka školní rady, vznesla dotaz, jak si sdružení představuje spolupráci 
škola vs. sdružení. Hana Plačková podala vysvětlení, že sdružení bude usilovat o rozvoj 
školy v obci (a to jak základní tak mateřské). Zatím však nemáme zcela konkrétní plán 
činnosti, neboť sdružení bylo teprve založeno a dosud nebylo dosti čas věnovati se této 
záležitosti. 
 
Místostarosta obce Ing. Miroslav Světlík sdělil, že obec i on osobně vítá  vznik sdružení 
a doufá, že sdružení bude úspěšně pracovat ku prospěchu obce, tedy nás všech. Dále 
nastínil problémy, se kterými se obec musí potýkat, ohledně stavu školních i ostatních 
budov v majetku obce. Uvedl problémy spojené s provozem školy, počtu dětí ve školce 
a škole. Sdělil, že obec se rozhodla investovat do zateplení budovy mateřské školy.  
 



Lenka Badinová vyzvala členy sdružení, abychom společně se školní radou pracovali na 
tom, aby bránické děti, které v tak hojném počtu navštěvují mateřskou školu poté také 
nastoupili do bránické základní školy. Nezřídka se stává, že bránické dítě navštěvuje 1-4. 
v jiné obci, což působí obci problémy. Pan Badin společně s panem Světlíkem doplnili, 
že v případě, že navštěvuje-li bránické dítě 1.-4. třídu v jiné obci, přicházi obec o nemalé 
dotace na žáka, přičemž náklady na provoz školy jsou stále stejné. Dále uvedli, že za 
žáky 5.-9. třídy je obec povinna platit příspěvky obci v níž naši žáci školu navštěvují. 
S tímto se ovšem nedá nic dělat, neboť není možno zajistit výuku pro žáky v 5.-.9 třídě 
v naší obci. 
Lenka Badinová poznamenala, že neví, jaký je důvod pro tak rozšířený jev, že bránické 
dítě zde chodí do školky, ale poté nastoupí základní školu v jiné obci. Sdělila, že místní 
základní škola je kvalitní, učitelky pracují s dětmi individuálně a mají čas se jim opravdu 
věnovat. Škola se též těší dobré pověsti u okolních škol, ředitelé a učitelé okolních škol 
II. stupně, kam naši žáci po ukončení I. stupně přestoupí, považují naši školu za kvalitní 
a  nepozorují, že by naši žáci v některých znalostech zaostávali za žáky z jiných škol. 
V některých oblastech, jako např. sportovní zdatnost, jsou naše děti hodnoceny jako 
jedny z nejlepších.  Vyzvala sdružení, aby se zasadili o další rozvoj místní školy 
a pomohli zlepšít obraz školy mezi rodiči i u veřejnosti. 
 
Neboť nebylo dalších návrhů, Jan Černý poděkoval všem přítomným za účast, příspěvky 
do diskuse, náměty a ukončil schůzi v 19h. 
 
Poděkování: Karlu Badinovi (restauraci U Kališů) za propůjčení projektoru k prezentaci. 
 
 
zapsal 
Ing. Jan Černý 
 


